
 

Őrbottyán Város Önkormányzat Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság 
 

2017. június 28-án, szerdán 7:45 órakor megtartott nyílt ülésének 
 

jegyzőkönyve 
 
 
 

56/2017. (VI. 28.) határozat a jegyzőkönyv hitelesítőről 
57/2017. (VI. 28.) határozat a napirendi pontokról 
58/2017. (VI. 28.) határozat „Erdősor utca bitumenemúlziós felületi bevonat készítése meglévő 
útalapon” beszerzési eljárással kapcsolatban 
 

Jegyzőkönyv 

Készült: Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testület Pénzügyi és Településfejlesztési bizottság 
2017. június 28-án, szerdán 7:45 órakor megtartott nyílt üléséről. 
 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
 (2162 Őrbottyán, Rákóczi Ferenc utca 99.) 
 
Jelen vannak: Kollár Sándor   bizottsági elnök 
 Dékány András    bizottsági tag 
 Lebek Péter    bizottsági tag (7:48) 
 Szántó Veronika   bizottsági tag 
 Kmetty Károly   polgármester 
 Szabó István   alpolgármester 
 Gállné Mezősi Szilvia  jegyző 
 Kiskuti Petra   aljegyző  
 Batki Gabriella   gazdasági vezető 
 Károlyfi Levente   műszaki irodavezető 
 Lehoczkiné Franyó Hajnalka arteries stúdió 
 Lehoczky Enikő   képviselő 
 Benedek Éva   képviselő ( 7:56)  
 Cserepka András    képviselő (7:49) 
 Oláh Henrietta   jegyzőkönyvvezető 
Igazoltan távol:  Csernákné Szoboszlai Szilvia bizottsági tag 
 
Meghívó szerinti napirendi pontok: 
 
Nyílt ülés keretében: 
 

1. Erdősor utca bitumenemúlziós felületi bevonat készítése meglévő útalapon 
2. Egyebek 

 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Tisztelettel köszöntöm a megjelenteket a Pénzügyi bizottság 
ülésén. Megállapítom, hogy a bizottság 3 fővel van jelen, határozatképes. Csernákné Szoboszlai 
Szilvia jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen. Lebek Péter nem jelezte távollétét, várható az 
érkezése. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Szántó Veronika bizottsági tagot kérem fel, aki ezzel egyetért, 
kérem, kézfelemeléssel szavazzon.  

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a jegyzőkönyv 
hitelesítőről, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással 
elfogadott, majd kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 56/2017. (VI. 28.) határozata a jegyzőkönyv hitelesítőről 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
2017. június 28-án, 7 óra 45 perckor kezdődő ülés jegyzőkönyvének hitelesítőéül Szántó Veronika 
bizottsági tagot választja. 
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Kollár Sándor a bizottság elnöke: Valakinek van valami észrevétele a napirendi pontokkal 
kapcsolatban? Amennyiben nincs, akkor, aki a napirendeket elfogadja, az kérem, hogy 
kézfelemeléssel jelezze. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő a napirendi pontokról, 
melyet a bizottság 3 igen szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd 
kihirdette az alábbi határozatot. 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 57/2017. (VI. 28.) határozata a napirendi pontokról 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
napirendi pontokat az alábbiak szerint: 

Nyílt ülés keretében: 

 

1 Erdősor utca bitumenemúlziós felületi bevonat készítése 
meglévő útalapon 

2 Egyebek 

Lebek Péter megérkezett 7 óra 48 perckor. 

1. napirendi pont: Erdősor utcában bitumenemulziós felületi bevonat készítése 

 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Tegnapi nap kaptunk egy Excel táblázatot. Mihez kapcsolódik ez 
a táblázat? 

Kmetty Károly polgármester: A táblázatban láthatjuk, hogy eddig mennyit költöttünk erre az utcára 
és miért. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Úgy látom, ez nagyjából a József Attila utcával egyező megoldás. 

Kmetty Károly polgármester: Reményeink szerint kétszeres emulziós beszórás lesz és előtte a 
kátyúzás meg fog történni. Tehát az a nagyon finom porhanyós anyag, ami gondot okoz, az bekerül 
az alsó rétegbe és az emulzió meg fogja kötni és a tetejére kapja ezt a finom bazalt zúzalékot. A 
porzás meg fog szűnni. 

Cserepka András megérkezett 7 óra 49 perckor. 

Szabó István alpolgármester: Az Erdősor utca egyik oldalán laknak, a másik oldalon erdő van, kb. 
30 ingatlant érintene ez az útkarbantartás. Megfontolásra javasolnám, hogy egy adott útszakaszra 
ennyit költsünk. Elkerülő útnak igen, kell lenni. Látszik, hogy a portalanítás elkezdődött. Tavaly nyár 
óta amióta elkészült az utca, folyamatosan locsoljuk, ez is komoly összegeket emészt föl. 
Őrbottyánban több ilyen út van, amit minden nap lehetne locsolni. Fontos, hogy az alapállás az lenne, 
hogy az a minőség, ami elsőként elkészül, az olyan legyen, amilyennek lennie kell, mert azt 
gondolom, hogy ott hiányosságok vannak, itt a gödrösödésre gondolok. Nagyon sok gödör alakult ki 
és nem mostanra hanem már az elkészítés után kb. 2-3 hónappal. Jeleztem a Gamesz vezetője felé 
többször is, hogy ez kerüljön javításra. Próbálkozások történtek a vállalkozó részéről, visszatöltötték, 
de nem volt tartós. Megfontolásra javaslom, mind a bizottságnak, mint a testületnek. A métereket és a 
számadatokat ismerve ez a kivitelezés így ebben a formában ugyanannyira jön ki, mint a József Attila 
utca 200 métere, mert annak a költségének az ötszöröse az kb. ugyanezt fedi le. Nap, mint nap ott 
járok és jelen van a por, mint majdnem minden utcában. A gyorshajtás, az pedig minden olyan 
utcában, ahol szilárd az útburkolat fennáll. Akik figyelték a facebookon a locsolással kapcsolatban 
megjelent kommenteket, olvashatták, én kimentem a helyszínre és meggyőződtem arról, amit írtak a 
lakók, az helytálló volt. Úgy gondolom olyan értelemben jó, hogy most ez kiderült. Az is olvasható volt, 
hogy honnan vételezték a vizet, oda kellene menni és mintát venni abból a vízből. Feltételezem, hogy 
a vállalkozó sem feltétlenül gondolja, hogy az a víz szennyező. Azt ki lehet deríteni és azt az embert 
megbüntetni vagy ha az egy másik településről folyik, akkor valamilyen eljárást indítani. 

Benedek Éva megérkezett 7óra 56 perckor. 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Nem arról a 30 ingatlanról van szó, hanem a befelé lévő utcákról 
is jöttek panaszok a porolás miatt, de egyébként értem amit mondasz. 

Valakinek van valami kérdése, egyéb hozzászólása? Amennyiben nincs, akkor, aki a határozati 
javaslatot elfogadja, az kérem, hogy kézfelemeléssel jelezze. 
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Kollár Sándor a bizottság elnöke határozati javaslatot terjesztett elő, melyet a bizottság 4 igen 
szavazattal, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadott, majd kihirdette az alábbi 
határozatot 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési 
Bizottságának 58/2017. (VI. 28.) határozata „Erdősor utca bitumenemúlziós felületi bevonat 
készítése meglévő útalapon” beszerzési eljárással kapcsolatban 

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottsága a 
határozati javaslatot, mely szerint:  

Őrbottyán Város Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy az „Erdősor utca 
bitumenemúlziós felületi bevonat készítése meglévő útalapon” tárgyban elfogadja a közbeszerzési 
bizottság javaslatát és felhatalmazza az Őrbottyáni GAMESZ igazgatóját a vállalkozási szerződés 
megkötésére a Penta Általános Építőipari Kft.-vel, (2100 Gödöllő, Kenyérgyári út 1/E.)  Erdősor utca 
bitumenemúlziós felületi bevonat készítése meglévő útalapon: Bruttó ajánlati ár (HUF) 13.239.750 Ft  

- a képviselő-testületnek elfogadásra javasolja. 

2. napirendi pont: Egyebek 

Kollár Sándor a bizottság elnöke: Az Egyebek napirend keretében van-e valakinek mondanivalója? 
Ha nincs, akkor köszönöm a részvételt, az ülést bezárom. 

Mivel a nyílt ülésnek további napirendi pontja nem volt, a bizottság elnöke megköszönte a 
részvételt és a rendkívüli ülést 7:57 perckor bezárta.  

 

 

 

Kollár Sándor Szántó Veronika 

bizottsági elnök bizottsági tag 

 jegyzőkönyv hitelesítő  

 


